

Nadine Scharfetter absolvierte das Bachelor- und Masterstudium Musikologie an der Kunstuniversität Graz und Universität Graz. Während des Studiums war sie in unterschiedlichen Kulturbetrieben sowie an der Kunstuniversität Graz tätig. Im Studienjahr 2012/13 war sie als studentische Mitarbeiterin am Institut für Musikwissenschaft der Universität Graz angestellt. Für ihre akademischen Leistungen erhielt sie mehrere Stipendien und Preise. Seit 2014 absolviert sie an der Universität Graz eine zusätzliche Ausbildung im Bereich Kulturmanagement. Im WS 2014/15 begann sie ihr Doktoratsstudium an der Kunstuniversität Graz und ist KUG-Stipendiatin.

Nadine Scharfetter obtained her Bachelor's and Master's degree in musicology at the University of Arts Graz and the University of Graz. While studying she worked for various cultural institutions as well as the University of Arts Graz. In the academic year 2012/13 she was a student assistant at the Institute of Musicology at the University of Graz. She received several scholarships and awards for her academic achievements. Moreover, she takes additional courses in the field of cultural management at the University of Graz since 2014. She applied for the doctoral school at the University of Arts Graz in summer 2014 and took up the PhD study in winter term 2014/15. She holds the fellowship from the doctoral program of the University of Arts Graz.